

Corrective Announcement

To: Bahrain Bourse

Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

إعلان تصحيحي

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين والكويت ش.م.ب. عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

Date	25 March 2026	25 مارس 2026	التاريخ
Company Name	Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. بنك البحرين والكويت ش.م.ب.		إسم الشركة
Trading Code	BBK		رمز التداول
Subject	Notice to Shareholders Change of the General Assembly Meeting voting and attendance Format إشعار إلى السادة المساهمين تغيير نمط التصويت وحضور اجتماع الجمعية العامة		الموضوع
Previous Announcement Date	09 March 2026 9 مارس 2026		تاريخ الإعلان السابق
The inaccurate statement in the previous Announcement	(No inaccurate statement) Please be advised that the General Assembly Meeting of Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. scheduled at 10:00 am on Tuesday, 31 st March 2026, at the Four	(لا يوجد بيان خاطئ) نود إفادتكم بأن اجتماع الجمعية العمومية لبنك البحرين والكويت ش.م.ب. والمقرر عقده في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الثلاثاء	البيان الخاطئ في الإعلان السابق

	<p>scheduled at 10:00 am on Tuesday, 31st March 2026, at the Four Seasons Hotel – Al Manama Hall, Kingdom of Bahrain will be held as is and in light of the current regional developments virtual attendance is available if physical attendance is not possible through the Bahrain Clear eAGM platform.</p> <p>All shareholders and proxy holders whether attending physically or virtually wishing to attend the meeting and exercise their voting rights need to access the meeting portal through the following link:</p> <p>https://eagm.bahrainclear.com/en/</p> <p>Kindly see the attachments.</p>	<p>العاشرة من صباح يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2026م، وذلك بفندق الفورسيزنز – قاعة المنامة، مملكة البحرين، سيعقد كما هو، وعلى ضوء التطورات الإقليمية الحالية يمكن الحضور افتراضياً إذا تعذر الحضور الشخصي عبر منصة اجتماعات الجمعية العامة السنوية الإلكترونية eAGM التابعة لـ البحرين للمقاصة.</p> <p>على جميع السادة المساهمين ووكلائهم سواء عن طريق الحضور الشخصي أو الافتراضي الراغبين في حضور الاجتماع وممارسة حقوقهم في التصويت إلكترونياً الدخول إلى بوابة الاجتماع من خلال الرابط التالي:</p> <p>https://eagm.bahrainclear.com</p> <p>الرجاء الاطلاع على المرفقات.</p>	
Correction	Nil لا يوجد		تصحيح الخطأ
Correction reason	Nil لا يوجد		بيان أسباب الخطأ

Name	Ahmed A. Qudoos Ahmed	الإسم
Title	Head of Group Corporate Secretariat	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		